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Sobota patřila na libereckém Ještědu automobilovým závodům do vrchu. Na start se
postavilo přes 70 závodníků z celé České republiky, největší zastoupení měl Liberecký kraj.
Na automobilové klání dorazil i náměstek hejtmana Josef Jadrný, aby na vlastní oči viděl, jak
organizátoři zvládli pořadatelství akce, která omezuje provoz na vytížené komunikaci přes
Ještěd.

„Víme, že veřejnost není příliš nadšená z omezení, která závody přináší. Na druhou stranu ale také
víme, že se organizátoři snaží hledat způsoby, jak veřejnost co nejméně omezit, zejména v rámci
dopravy na silnici přes Ještěd, proto jsem se vydal na vlastní oči situaci zmapovat,“ uvedl Josef
Jadrný, náměstek hejtmana Libereckého kraje.

Závod automobilů do vrchu pořádaný pod patronací Ústředního automotoklubu (ÚAMK) má
v Liberci svoji tradici, jel se již poosmé. Je součástí série automobilových klání, která se jezdí na
různých místech celé republiky. V několika kategoriích mezi sebou měří síly soudobá auta i
veterány, jezdí se třeba i o Dámský pohár. „Prioritní je pro nás zajištění bezpečnosti pro jezdce i
diváky, čemuž věnujeme velkou pozornost. Stejně tak organizaci dopravy, tak, aby byli lidé co
nejméně závodem omezeni a naopak se spíše bavili a mohli obdivovat výkony jezdců i automobily,“
uvedl promotér akce Eduard Patera.

Závodníci i jejich týmy věnovali také svůj čas před závody dětem z Jedličkova ústavu v Liberci,
které přišly do depa obdivovat závodní auta. Popovídaly si s jezdci, nahlédly pod kapoty
vozidel, usedly do nich a vydaly se společně se závodníky i na testovací jízdy, což pro ně byl asi
největší zážitek. „Je skvělé, že se závodníci i jejich kolegové dětem věnovali. Jejich zážitek je
obrovský
a vyrovná alespoň částečně omezení, která přináší závod veřejnosti. Mám z toho radost. I na příští rok
budeme společně s organizátory hledat způsoby, jak provést, aby omezení pramenící ze závodů byla
pro veřejnost ještě menší,“ dodal Josef Jadrný.


